
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stjerneparken  
28. august, 2020 kl. 19.30 hos Helle Brix, nr. 29 

 
Deltagere: Lone Reenberg, Jørgen Aaquist, Helge Munkholt, Helle Brix & Lone Sondrup 
 
Dagsorden; 1) Siden sidst 

2) Regnskab (Jørgen) 
 3) Status på volden (Jørgen) 
 4) Gamle mapper – skal de gemmes? 

5) Den kommende vinter 
6) Eventuelt 
7) Dato for næste møde 

  
 
Ad. 1  Siden sidst  
Lone R. oplyste, at der var 14 deltagere til Petanque festen og at det havde været hyggeligt.  
Der er er 573 kr. i overskud efter arrangementet. 
 
Lone S. giver Gil besked om at opdatere hjemmesiden, så den nye bestyrelse fremgår under 
kontakter.  
 
Ad. 2 Regnskab (Jørgen) 
Jørgen oplyste, at alle har betalt kontingent, og at vi har 112.186 kr. på kontoen.  
Per 01.01.2021 skal vi betale -0,6% p.a. af vores indestående i banken.  
 
Ad 3  Status på volden (Jørgen) 
Volden er sprøjtet for 3. gang. Jørgen prøver at finde en anden gartner, da vi ikke har været 
tilfredse med den nuværende.  
 
29.10.2020 informerede Jørgen bestyrelsen om, at han har godkendt tilbuddet og at OKNygaard 
straks ville bestille planterne, så de kan komme i jorden inden frosten kommer. 
18.03.2021 – Jørgen informere om, at han vil sørge for, at der spredes gødning efter anbefaling fra 
OKNygaard. 
 
Ad. 4 Gamle mapper – skal de gemmes? 
Lone R. har modtaget alle mapperne fra den tidligere formand (Ejgil). Lone foreslog at ryddede op i 
materialet og smide resten ud. Diskussion omkring, at historikken for Stjerneparken dermed ville 
gå tabt kontra det at opbevare det gamle materiale. 
 
Det besluttes, ikke at smide de gamle mapper ud, da det er svært at vurdere, om der i fremtiden 
bliver behov for et dokument til at dokumentere dette-eller-hint. 
 
Ad. 5 Den kommende vinter 
Kommende vinter vil være den første, hvor kommunen har ansvaret for snerydning, mens vi selv 
har ansvaret for vedligehold af fortove. Lone laver udkast til en rundskrivelse til alle beboere. 
 
Lone S og Helge er lidt bekymret for, at de måske ”sner inde” på deres stikvej, da den rent 
kommunalt er en privatvej.  Vi må se tiden an.  
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Ad. 6 Eventuelt 
Lone R. kontakter kommune og Landbyråd for at informere dem om formandsskifte. 
 
Generalforsamling afholdes 12.03.2021, kl. 18:00, hvis corona er under kontrol. 
Det besluttes i januar, at det ikke var forsvarligt at afholde generalforsamlingen med fysisk 
fremmøde. 
 
Der er lidt gang i generationsskifte i Stjerneparken, da der er kommet/eller kommer nye beboere i 
nr. 3, 5 og 18.  
 
Ad. 7  Næste møde 
Næste møde aftaltes hos Jørgen den 12.01.2021, kl. 19:30.   
 
Grundet COVID pandemien blev mødet ikke afholdt. Formanden indkalder til et nyt møde når det er 
Corona-forsvarligt 
 
 
Søften 03.04.2021 
 
Lone Sondrup 
Referent 


